



Syrian Telecom S.A
Nominal Capital: 15.000.000.000 S.P
Registered in Damascus
Commercial registry under no. 17549

Invitation to Tender (Local - International)
Publication Reference No. 344/6/3/1 dated 4/2/2019

Syrian Telecom S.A announces this Invitation to Local- International Tender for the Supply of Cross Connection Cabinet (CCC) with its accessories, the bidder should submit a sample with his offer, in accordance with the Book of Conditions of this project (technical, financial and legal):

Bid Bond: /18,500/ Euro, for the international bidder.
/9,800,000/ S.P, for the local bidder.

Execution Period: /8/ Months from the date of being notified with the order of commencement. On two lots

Performance Bond: 10% of the total value of the contract

Daily Delay one per thousand of the total value of the contract.

Bidder's commitment 180 days (from the date of the bid submission)

Period to his bid:

The candidate's commitment : 180 days from the day that follows the notification Period (in writing) of the contract awarding to him.

Success Mark: at least 80%.

Bases of technical Evaluation: attached to the book of special conditions.

During the period of the contract execution, the Company can increase or decrease the Quantities related to the tender within a margin of 20% of the contract total value, at the same conditions and prices stated in the contract.

- The contract value will be paid in Syrian pounds for the local and foreign bidder.
- The local bidder can submit his bid in Euro currency and provide documents proving that the materials are imported from abroad.

The Bids accompanied with the Bid Bond will be submitted to the registration office at Directorate of Procurement and fixed assets in the Syrian Telecom S.A Headquarters (Damascus- Mazzeh Autostrad) until the end of the official working hours of 15/4/2019.

Thus, those who are interested in this invitation to tender are required to contact the Directorate of procurement and fixed assets in the Syrian Telecom S.A Headquarters (Damascus-Mazzeh Autostrad) in order to obtain the Tender Dossier (Book of Conditions) priced at /300 / Euro for the International Bidder and /160,000/ S.P for the Local Bidder.

Syrian Telecom
Director General
Eng. Muneer Oubaid

3-2-2019



الشركة السورية للاتصالات المساهمة المغفلة

رأسها الاسمى: خمسة مئى مللر ليرة سورية

سول نهارى 17549 دمشق

إعلان طلب عروض (محللى - خارلى)

رقم 1/3/6/344 تاريخ 2019/2/4

تعطى الشركة السورية للاتصالات عن طلب عروض محللى - خارلى لتورلء مملوعات توزلء هاتفىة مع مئمماتها، ولتأزم العارضى بتقلء نموء مع عرضه وذلك وفق بفر الشروط الفئىة والمالىة والحقوقىة الخاصة بهذا المشروع:

التأملىات المؤقعة: 18,500/ يورو بالنسبة للعارضى الخارلى.

9,800,000/ ل.س بالنسبة للعارضى المحلى.

مءة التفلء: 8/ اشهر من تأرىخ تبلغ أمر المباشرة وعلى بفعئىن.

التأملىات النهائىة: 10 % من القىمة الإجمالىة للعد.

تعوىض التأخىر اللوىى: واحد بالآلف من القىمة الإجمالىة للعد.

مءة الارتباط بالعرض: 180 لوىاً من تأرىخ تقلء العرض.

مءة ارتباط المتعاقد المرشح: 180/ لوىاً من اللوم التألى لتبلغ إءالة العطاء

علامة النلء: الحد الأدنى لعلامة النلء الفئى 80 %

أسس التفلء الفئى: مرفقة بفر الشروط الخاصة.

مكن للشركة أثناء تنقلء العد زىاءة الكمىات موضوع طلب العروض أو إقصائها فى حدود 20 % من قىمة العد ووفقاً لشروطه وأسعاره.

مستم تمبىء قىمة العد بالللرات السورية للعارضى المحلى و الخارلى.

مكن للعارضى المحلى تقلء عرضه بعملة اللورو على أن بقم الوثائق التى تثب أن المواء مستورءة من الخارء. بقم العروض إلى دىوان ملىرىة المشترباء و الأصول الثابئة فى الإءارة المركزية للشركة السورية للاتصالات (دمشق- أءر أوتستراد المزة) وذلك حتى نهاية الدوام الرسمى من لوم 15 / 2 / 2019 مرفقة بالتأملىات المؤقعة.

فعلى من ىرغب الاشتراك فى طلب العروض مراجعة ملىرىة المشترباء و الأصول الثابئة فى الإءارة المركزية للشركة السورية للاتصالات- أءر أوتستراد المزة للحصول على بفر الشروط لقاء مبلغ 300/ يورو للعارضى الخارلى و 160,000/ ل.س للعارضى المحلى.

الملىر العام
للشركة السورية للاتصالات

الملىر من منلر عبىء